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Ordförandens signatur Justerarens signatur Justerarens signatur  

 

§ 156 Interpellation (-) - Är Stångåstadens 
hyreshöjningar rimliga?, anmälan 

Dnr KS 2025-321 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Interpellationen får ställas. 

Ärende 
Björn Alling (-) ställer i en interpellation daterad 2025-03-21 följande frågor: 

1. Tycker Socialdemokraterna och Moderaterna att Stångåstadens 
rekordhöga hyreshöjningar är rimliga? 

2. Tycker Socialdemokraterna och Moderaterna att Stångåstaden ska ta 
hänsyn till hyresgästernas svåra ekonomiska situation när de driver fram 
hyreshöjningar? 

3. Tycker Socialdemokraterna och Moderaterna att det är rättvist att 
kommunal verksamhet finansieras med hundratals miljoner kronor av 
hyresgästernas hyror via uttag ur Stångåstaden istället för av alla 
kommuninvånare via kommunalskatten? 

4. Har Stångåstaden med flit strandat hyresförhandlingarna med 
Hyresgästföreningen för att Hyresmarknadskommittén förväntades bevilja 
högre höjningar än vad en uppgörelse med Hyresgästföreningen väntades 
ge? 

5. Vad är Stångåstadens VD:s månadslön i dagsläget och hur har den 
förändrats under de tre senaste åren? Vilket arvode har Stångåstadens 
styrelseordförande i dagsläget och hur har det 
förändrats under de senaste tre åren? 

Beslutsunderlag 
Interpellationen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunkansliet 
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